
Konnerud Tempo sjakklubb 

  
Referat- Styremøte 18.11.204 

Til stede via: Anders, Roger, Øivind, Håvard, Jon, Andre, Thorgrim  
 

Ikke tilstede:   

 

Nr. Styresak  Ansv.  Deadline  Avsluttet?  

1 Godkjenning av innkalling og forrige møtes referat:   
 

Brønnøysundregistrene: Roger sørger for å registrere det nye styret i 

Brønnøysundregisteret. Signaturrett oppdateres til Leder og et 

styremedlem. 

 

RL  

  
 

2 Informasjon sammenslåing nsf/usf 

Anders, Roger og Håvard var delegater ved den digitale kongressen. 

Nye vedtekter, Turneringsreglement og foreslått styre ble vedtatt ved 

akklamasjon. 

Anders sitter som styremedlem i det nye styret. 

  

  

   

    

3 Sammenslåing av Konnerud Tempo sjakklubb og Konnerud 

sjakklubbs ungdom 

Det legges opp til sammenslåing av klubbene på vårens årsmøter Det 

må kalles inn til styremøte i ungdomsgruppa før årsmøtet, for å legge 

til rette for sammenslåingen 

 

  
  

4  Økonomi 

Økonomien er sunn, og vi går ca. i balanse fra forrige møte 

Totalt sett 16000,- i overskudd, hittil i år  

   
 

5 Portretter og bilder: 

Styret, Æresmedlemmer (Olav, Helmer og Vidar) + klubbmestre langsjakk 

henges opp på veggen. 

   
  

6 Seriesjakk 

4 lag påmeldt i seriesjakken. Det ser ut som det blir greit å skaffe spillere. 

1. laget har 2 jevne oppgjør bak seg og 1 lagpoeng på to matcher. 

   

7 Turnering i klubben i høst 

Vanskelig å få det til å passe for alle – Anders prøver å få til noe på våren 

   

8 Trening i klubben 

Vanskelig å få voksne til å forplikte seg. 

9 barn på kurs for tiden 

   

9 Sjakk og samfunn 

Roger har kontakt med Åskollen, og skal ha en samling til i år 

Thorgrim og John Christian har et opplegg, der det antagelig blir en 

samling til i år 

   

10 Sjakk i skolen 

Det har vært en henvendelse fra sjakk i skolen, og Roger har svart positivt 

på at vi kan delta. 

Andre har påtatt seg opplæring på Åssiden skole i regi av FAU. Minst en 

gang i måneden januar, februar og mars 

Roger er i kontakt med sfo på Fjell, rundt opplegg. 

   

11 Hjemmesiden 

Vi startet optimistisk med runderapporter, men det har glidd litt ut. 

   



12 Åpent NM i lyn- og hurtigsjakk 

Det er drøyt 30 påmeldinger i hurtigsjakken og drøyt 20 påmeldinger i 

lynsjakken hittil. 

 

Vi trenger 150 i lyn og 250 i hurtig, for å gå med et lite overskudd. Det 

bør ikke være noe problem. 

   

13 NM for klubblag 

Arrangeres Kristi himmelfart helgen – spillested er ikke bestemt. 

   

     

6 Eventuelt: 
Kontingent 2025: Forbundskontingent for junior vil bli lavere enn tidligere, 
og styret bør legge et forslag fram for årsmøtet om å senke 
klubbkontingenten for juniorer. 

Klubbmesterskap: Oppstart 15. januar 

Klubbmesterskap lynsjakk med avslutning 18. desember. 

 

Buskerudmesterskap for lag 

Lørdag 30. november i Hokksund 

   

7 Neste styremøte:        

  
Håvard Aure  
Sekretær  
 

 


